
Retsudvalget

Til: Justitsministeren

Dato: 22. april 2015

I et kommende samråd ønsker udvalget en drøftelse af følgende spørgsmål:

REU alm. del

Samrådsspørgsmål AB
Vil ministeren oplyse, om ministeren - hvis retsforbeholdet ophæves - i EU vil
arbejde for, at det vil være tilstrækkeligt at føre kørebog i stedet for at installe-
re kontrolapparat i veteranlastbiler, når disse kun kører med studenter 3-5
gange årligt, og om det evt. kunne forestilles indført med et krav om maxi-
mumhastighed på 40 km/t?

Spørgsmålet er stillet efter ønske fra Karsten Nonbo (V).

På udvalgets vegne

Karina Lorentzen Dehnhardt
formand
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